
                                                         Z á p i s n i c a   

zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva v Margecanoch konaného dňa 16.1.2019 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Rokovanie viedol starosta obce Ing. Igor Petrik, ktorý sa riadil programom rokovania podľa 

pozvánky: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesenia 

4. Pripomienky a návrhy občanov 

5. Rozšírenie kapacity ZŠ Margecany – vytvorenie odborných učební 

6. Došlé žiadosti 

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Schválenie uznesenia 

10. Záver 

K bodu číslo 1 – Otvorenie zasadnutia 

Starosta privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Prítomných 

bolo 8 poslancov, Ing. Ľubomír Fidler sa ospravedlnil. 

O slovo požiadal Ing. Kováč. Navrhol doplniť do programu nový  bod č. 6 – Úprava platu 

starostu obce. Nesúhlasí s výškou platu, v predstihu si vyžiadal podklady o rozčlenení 

mzdových prostriedkov v rozpočte. 

Hlasovaním  7- 0-1 bol schválený pôvodný návrh. 

Hlasovaním  2-5-1 bol protinávrh zamietnutý. 

K bodu číslo 2 - Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

Starosta určil návrhovú komisiu v zložení JUDr. Ľubomír Šima a Ing. Eva Novotová, za 

overovateľov zápisnice Miroslava Zvirinského a  Ing. Jaroslava Vaščuru.                  

Jednohlasne schválené 8-0-0. 

K bodu číslo 3 – Kontrola uznesenia 

Ing. Eva Novotová vykonala kontrolu poverujúcich uznesení starostu z 10.12.2018, ktorými 

bolo: 

1.zabezpečenie znaleckého posudku na stanovenie hodnoty nehnuteľností vo vlastníctve Veolia 

Energia Východné Slovensko s.r.o. vedenej na liste vlastníctva č. 1444 k.ú. Margecany –

v plnení,  25.1.2019 je plánované stretnutie 

2.podpísanie ročnej zmluvy č.8/2019 o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu 

a výkonu iných činností s firmou Ekover, s.r.o. Spišské Vlachy – podpísaná. 

 

 



K bodu číslo 4 – Pripomienky a návrhy občanov  

Šima: navrhujem uznesením uložiť predsedom komisií zasielať zápisnice z komisie všetkým 

poslancom OZ.          Schválené hlasovaním 5-1-2. 

Šima: stránka obce je nezabezpečená 

Starosta: ako sme hovorili na ostatnom zasadnutí, pracuje sa na tom, dôjde k zmene 

prevádzkovateľa, rekonštrukcii stránky, aby sme mohli využiť iné súvisiace služby, potrebné 

zahrnúť financovanie do rozpočtu, stihnúť podľa možností v 1.polroku. 

Šima: stále chýba osvetlenie za podjazdom a kontajner na papier v Olši 

Starosta: momentálne sme v procese výberu viacerých svietidiel, bude domontované 

a kontajner premiestnený 

Šima: aká je náplň práce a rozsah poverenia zástupcu starostu? 

Starosta: sociálne podniky, odpady, BRO. Materiál bude predložený na najbližšom zasadnutí 

OZ. 

Šima: pred železničnou stanicou aj 2 parkovacie miesta zaberá GL Taxi, využívajúc ich na svoje 

podnikanie na základe čoho? 

Starosta: ak by sme chceli zaoberať spoplatnením parkoviska, treba nastaviť VZN. Je to 

zložitejšia otázka, predstaničný priestor máme v prenájme od železníc, treba otvoriť zmluvu so 

ŽSR.   

Šima: je to otázka miestnych poplatkov 

Kováč: autá pred zdravotným strediskom nerešpektujú značku zákazu vjazdu, poukázal na 

neodhrnutý sneh uprostred námestia a ráno neočistené chodníky 

Starosta: pracovníci technického úseku majú pracovný čas od 6:00, nastupujú na zimnú údržbu 

cca o 6:15 po rozdelení práce a techniky. Ak by bola požiadavka skoršieho nástupu, môžeme 

uvažovať aj o tom. Odhrňovanie traktorom sa realizuje v nočných a skorých ranných hodinách. 

Zakúpením mechanickej metly sme zvýšili intenzitu a včasnosť zimnej údržby chodníkov. 

Bobák: zákaz vjazdu navrhujem presunúť na hranicu nehnuteľosti, ďalej od chodníka, vytvoriť 

do budúcnosti nejaký dopravný projekt riešenia parkovania 

Starosta: presunieme značku a umiestnime tabuľu  s výnimkami  

K bodu číslo 5 – Rozšírenie kapacity ZŠ Margecany – vytvorenie odborných učební 

Magda  - projektový zámer na vytvorenie odborných  učební a jeho financovanie bolo schválené 

OZ v máji 2017. Podaná žiadosť o NFP nebola schválená z dôvodu nedostatku finančných 

prostriedkov, avšak dofinancovaním 1. kola výzvy nás riadiaci orgán vyzval na doplnenie 

žiadosti s novými podmienkami, na základe čoho je potrebné prijať nové uznesenie. Časť prác 

urobíme svojpomocne, odbornejšiu časť dodávateľsky. 

Po dlhšej diskusii bolo jednohlasne schválené uznesenie, ktorým OZ schvaľuje realizáciu 

projektu „Rozšírenie kapacity ZŠ Margecany – vytvorenie odborných učební“ v rámci 

Integrovaného regionálneho operačného programu v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o 



nenávratný finančný príspevok na budovanie a zlepšenie technického vybavenia jazykových 

učební, školských knižníc, odborných učební rôzneho druhu v základných školách IROP-PO2-

SC222-2016-13, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 

programom rozvoja obce s výškou celkových oprávnených nákladov na projekt 172 366,20 € a 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; -zabezpečenie finančných prostriedkov na 

spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov 

projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, teda vo výške 

8 618,30 €;  

- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov súvisiacich  s projektom z rozpočtu 

obce– riešené dodávateľsky vo výške cca 30 000,00 €  

-zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov v podkroví ZŠ  mimo projektu  z 

rozpočtu obce, ktoré je  potrebné  zabezpečiť svojpomocne  technickým úsekom  cca vo výške 

40 000 €  na materiál.                            Hlasovanie 8-0-0. 

K bodu číslo 6 – Došlé žiadosti  

Neboli predložené žiadne došlé žiadosti. 

K bodu číslo 7 - Rôzne 

Starosta: Mgr. Miroslav Dubecký sa vzdal funkcie v Rade školy, je potrebné zvoliť nového 

člena Rady. Za člena Rady školy pri ZŠ s MŠ  Margecany bol delegovaný Ing. Branislav 

Mondry ako  zástupca zriaďovateľa.                  Hlasovanie 8-0-0. 

K bodu číslo 8 -  Diskusia    

Bez diskusie. 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

Zapisovateľ:  Ing. Eva Novotová                ...................................... 

Overovatelia:            Miroslav Zvirinský         ....................................... 

                                 Ing. Jaroslav Vaščura      ........................................ 

 

 

 

 

                                                                                      Ing. Igor Petrik 

                                                                                        starosta obce    

 

 

 


